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§ 279 Motion från Kristdemokraterna och 
Socialdemokraterna angående satsning på 
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KSAU § 273/2018 Dnr Dnr

Kulturstipendium och Hultsfreds 
Musikpaviljongs stipendium 2018
Beslut
Arbetsutskottet beslutar att årets kulturstipendium tilldelas konstnär Gert 
Schuld.

Arbetsutskottet har mottagit information om att stiftelsen Hultsfreds 
Musikpaviljongs stipendium för 2018 tilldelas Aspelands Musikförening.

Sammanfattning
Förslag till kulturstipendium 2018 lämnas för beslut till arbetsutskottet. 

Ärendebeskrivning
Kultur- och fritidschef Tommy Svensson Pöder och kultursekreterare 
Ingela Heldebro informerar om förslag till mottagare av 2018 års 
kulturstipendium.

2018 års kulturstipendium
Förslag är att årets kulturstipendium tilldelas konstnär Gert Schuld.

Följande motivering har lämnats:
”För sitt spännande konstnärskap och den fantastiska trädgård han byggt 
upp. Skulpturer i olika material som lera, stengods, porslin och koppar 
tillsammans med trädgårdsmiljön som rymmer en damm, skogsstigar och 
lugna hörn med färgglada bänkar bjuder in till besinning och eftertanke. I 
sitt inomhusgalleri har Gert skapat ett rum där han bjuder in andra 
konstnärer att ställa ut och samverka med.”

Vidare meddelas val av mottagare av stiftelsen Hultsfreds Musikpaviljongs 
stipendium.

Stiftelsen Hultsfreds Musikpaviljongs stipendium 2018
Arbetsutskottet får information om att Aspelands Musikförening får 
stipendiet för 2018.

Följande motivering har lämnats:
”För deras enträgna arbete där de år efter år erbjuder oss
kommuninvånare ett brett konsertutbud av hög kvalitet.
Aspelands firar i år 25 år som musikförening.
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Med sitt stora engagemang fortsätter de att arbeta för att stärka intresset för 
konstmusik i kommunen och arbetar särskilt för att stötta unga musiker och 
att även nå en bred publik.

De har gett ett lyft till vår musikkommun och är och fortsätter att vara till 
stor glädje för oss alla och vår kommun.”

Skickas till
Kultur- och fritidschefen
Kultursekreteraren 
Ekonomikontoret
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KSAU § 274/2018 Dnr 2018/178

Arvodesuppräkning 2019 för förtroendevalda
Beslut
Arbetsutskottet godkänner uppräkningen vad gäller arvoden 2019.

Ärendebeskrivning
Ekonomikontoret har överlämnat uppräkning av fasta arvoden samt tim- 
och sammanträdesarvoden för 2019. Ökningen är ca 2,2 -2,3 %. 

Beslutsunderlag
Sammanställning från ekonomikontoret

Skickas till
Personalkontoret
Kommunkansliet
Ekonomikontoret
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KSAU § 275/2018 Dnr 2018/177

Utvärdering av valet 2018 - röstningslokaler 
med mera
Beslut
Arbetsutskottet har mottagit informationen och kommunkansliet får arbeta 
vidare utifrån dagens diskussioner.

Ärendebeskrivning
Efter att val till riksdag, landsting och kommun har genomförts har en 
utvärdering skett av det praktiska arbetet kring valet.

Inför kommande EU-val föreslås lite förändringar vilket redovisas på 
mötet. Bland annat blir det andra lokaler för röstning på valdagen i 
Silverdalen och Virserum.  

Beslutsunderlag
Rapport från kommunkansliet

Skickas till
Kommunkansliet
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KSAU § 276/2018

Bidrag till stärkta bibliotek i hela landet
Beslut
Arbetsutskottet tackar för informationen.

Ärendebeskrivning
Kommunen har fått bidrag på i satsningen ”Stärkta bibliotek i hela landet”.
Bibliotekschef Anna Lundberg redogör för vad bidraget innebär för 
biblioteken här.

Skickas till
Bibliotekschefen
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KSAU § 277/2018 Dnr 2017/139 317

Motion från John Hoffbrink och Lisbeth 
Hoffbrink, båda SD, angående belysning av del 
av Badstigen i Virserum
Förslag
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige 
att avslå motionen med hänvisning till aktuellt regelverk för 
kompletteringsbelysning, beslutat av kommunfullmäktige 2005.  

Sammanfattning
En motion har lämnats av John Hoffbrink och Lisbeth Hoffbrink, båda SD, 
angående belysning av Badstigen i Virserum.

Gällande regelverk beslutat av kommunfullmäktige medger inte kommunal 
gatubelysning på aktuell väg. 

Sammanfattning
Östra Smålands Kommunalteknikförbund har fått uppdrag att lämna 
yttrande över en motion om belysning av del på Badstigen i Virserum.

Ärendebeskrivning
Fullmäktigeledamöterna John Hoffbrink och Lisbeth Hoffbrink, båda SD, 
har 2017-09-26 lämnat in en motion angående belysning av Badstigen i 
Virserum.

I motionen framkommer önskemål om belysning av Badstigens norra och 
södra del samt Ola Ö-stigen i Virserum. Motionsställarna menar att 
belysning skapar trygghet för fastighetsägarna samt verkar förebyggande. 

Arbetsutskottet beslutade att remittera motionen till Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund (ÖSK) 2017-11-14 för beredning.

Kontakt med motionsställaren (John Hoffbrink) har skett 2018-07-13 för att 
säkerställa motionens intentioner. 

Förutsättningar idag
Aktuella vägar är enskilda med privat eller samfällt ägande. Kommunen är 
inte huvudman för vägarna.  

När det gäller kommunal gatubelysning där kommunen inte är huvudman 
finns det redan idag ett regelverk beslutat av kommunfullmäktige, 
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§121/2005, där två alternativ möjliggörs.
 
Det ena innebär att kommunen sätter upp, bekostar och står för framtida 
underhåll av en gatubelysningsanläggning under förutsättning att det finns 
sammanhängande bebyggelse med minst fyra permanentboende där minst 
tre är inom en vägsträcka av 150 meter och den fjärde max 150 meter 
därifrån.

Det andra alternativet är att fastighetsägare själva, om de är 
permanentboende, får sätta upp en belysningsstolpe och kan då få ett bidrag 
av kommunen på ca 20 000 kr plus indexuppräkning sedan 2005. 

På aktuella vägar finns 33 stycken fastigheter. På dessa bor endast tre 
stycken permanent (skrivna på fastigheterna). Det innebär att det inte, utan 
en förändring av regelverket, är aktuellt med kommunal belysning på 
aktuella vägar. De tre permanentboende har dock möjlighet att ansöka om 
bidrag för att själva sätta upp gatubelysning. 

Sedan regelverket antogs har endast en ansökan fallit ut i att kommunen 
satt upp belysning. Det var ett sådant fall där byggnation för 
permanentboende skett på landsbygden på ett sådant sätt att regelverkets 
krav uppfylldes. Antalet bidrag som betalats ut årligen har varierat mellan 
0-15 stycken per år. Det har ökat de senaste två åren.

Förbundsdirektionen har beslutat § 62/2018 att översända yttrande med 
hänvisning till aktuellt regelverk för kompletteringsbelysning.

Beslutsunderlag
Motion från John Hoffbrink och Lisbeth Hoffbrink, båda SD
Kommunfullmäktige § 116/2017
Kommunstyrelsens arbetsutskott § 256/2017
Förbundsdirektionen § 62/2018

Skickas till
Kommunstyrelsen
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KSAU § 278/2018 Dnr 2018/47

Motion från John Hoffbrink, SD, angående 
busskommunikationer inom kommunen
Förslag
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige 
att avslå motionen då kommunen inte har rådighet att besluta i frågan om 
utökad kollektivtrafik.

Sammanfattning
Motionsställare är John Hoffbrink, SD som har blivit kontaktad för att 
säkerställa motionens syfte. Motionsställarens önskemål är att 
kommunfullmäktige ska besluta om bättre kommunikation. 

Ärendebeskrivning
Motionsställaren anser att busskommunikationerna inom kommunen är 
mycket begränsade till vardagar och näst intill obefintlig på helgerna. 
Exempelvis berörs i stor grad boende i Virserum som vill kunna ta sig till 
andra orter inom kommunen. Motionsställarens önskemål är att 
kommunfullmäktige beslutar om bättre kommunikation.

2012-01-01 trädde en ny kollektivlagstiftning i kraft och sedan dess 
ansvarar Landstinget i Kalmar län som regional kollektivtrafikmyndighet 
för den samhällsstödda kollektivtrafiken. Trafik i kommunerna anordnas 
utifrån det av landstingsfullmäktige fastställda trafikförsörjnings-
programmet. Programmet anger bland annat utbud och frekvens via olika 
trafikslag och strukturer. 

Beslut om utökad kollektivtrafik måste därmed involvera Landstinget som 
bland annat kan inventera ledig kapacitet inom ramen för genomförd 
trafikupphandling som trädde i kraft i augusti 2017 och gäller tio år 
framöver. 

Dialog med önskemål om tätare bussavgångar har förts genom åren. Bland 
annat har diskussioner förts om utökad trafikering mot Växjö. Länstrafiken 
i Kronoberg har i dessa kontakter ställt sig negativa till finansiering. 
Landstinget i Kalmar län har sett behovet och försökt att öka trafikeringen, 
men det kräver också medverkan från Trafikhuvudmannen i Kronoberg.

Slutsats
Motionsställaren föreslås skicka motionen till den regionala 
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kollektivtrafikmyndigheten Landstinget i Kalmar län. Kommunen har inte 
rådighet att själva agera och ta beslut i frågan.
 
Beslutsunderlag
Motion från John Hoffbrink, SD
Kommunfullmäktige § 50/2018
Kommunstyrelsens arbetsutskott § 87/2018

Skickas till
Kommunstyrelsen
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KSAU § 279/2018 Dnr 2017/122

Motion från Kristdemokraterna och 
Socialdemokraterna angående satsning på 
motion och ökad trygghet i Järnforsen
Förslag
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige 
anse motionen besvarad genom att ge uppdrag till Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund att inom befintlig verksamhet titta vidare på 
förutsättningarna.  

Sammanfattning
En motion har lämnats av Anders Andersson, KD och Konny Bogren, S, 
om ökad satsning på motion och trygghet i Järnforsen.

Innan några anläggningsåtgärder, som till exempel utökad belysning, kan 
göras krävs ytterligare undersökningar med Trafikverket och privata 
markägare. Vidare bör det vara högre prioriterat att säkerställa möjligheten 
eller rättigheterna för allmänheten att nyttja slingan även i framtiden. 

Ärendebeskrivning
Fullmäktigeledamöterna Anders Andersson, KD, och Konny Bogren, S, har 
2017-08-23 lämnat in en motion angående satsning på motion och ökad 
trygghet i Järnforsen.

I Järnforsen finns en sträcka kallad Spången som används flitigt för 
vardagsmotion. Ungefär 1 kilometer av sträckan saknar belysning vilket 
gör att många inte känner sig trygga med att utnyttja sträckan under 
kvällstid och mörka perioder av året.

Motionsställarna föreslår därför att kommunen bidrar med medel för att 
åstadskomma belysningen på den del av sträckan runt Spången i Järnforsen 
där det idag saknas belysning.

Arbetsutskottet beslutade att remittera motionen till Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund (ÖSK) 2017-09-26 för att i samråd med kultur- 
och fritidsförvaltningen lämna yttrande. 

Kontakt med motionsställaren (Konny Bogren) har skett 2018-07-12 för att 
säkerställa motionens intentioner. 
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Samråd med kultur- och fritidsförvaltningen har skett 2018-10-19. 

Förutsättningar idag
Aktuellt gångstråk (promenadslinga) sträcker sig idag längs markerad 
sträcka i kartbilaga. Kommunen är inte huvudman för någon del av 
sträckan. Trafikverket är huvudman för cirka 2 500 meter av sträckan. 
Resterande delar går över privat (cirka 700 meter) eller samfälld mark 
(cirka 700 meter).

Slingan är nästan fyra kilometer lång. 

På cirka 500 meter av sträckan har Trafikverket belysning och på cirka 
1 700 meter har kommunen belysning. Delar av båda dessa sträckor har 
inte anpassad belysning för oskyddade trafikanter. Cirka 1 700 meter 
saknar belysning helt idag.

Behov av trafiksäkerhetsåtgärder, markärenden och belysning
Längs promenadslingan finns två områden där trafiksäkerheten inte är 
tillfredställande idag. Det gäller sträckan från Vallgatan till infarten till 
Järeda kyrka längs Storgatan som idag saknar trottoar eller gång- och 
cykelväg. Det har fått till följd att en del som promenerar istället väljer att 
på gamla järnvägsbanken. 
Att få till en säker gångväg på denna sträcka är högre prioriterat än 
gatubelysning ur ett säkerhetsperspektiv. 
Den andra delen där trafiksäkerheten bör höjas är när man korsar riksvägen 
i slingans nordvästra del. Här skulle en passage med passagebelysning vara 
positiv.

Den viktigaste frågan att lösa är dock att säkerställa möjligheten eller 
rättigheten för allmänheten att kunna nyttja detta promenadstråk i framtiden 
om man politiskt anser att denna slinga är viktig ur ett motions- och 
hälsoperspektiv. Den delen av slingan som går över samfälld mark är nog 
möjlig att lösa på ett eller annat sätt. Däremot är de delar som går över 
privat mark svårare att lösa. Huruvida man får nyttja delar av dessa sträckor 
idag är oklart. Det kanske till och med kan vara nödvändigt med marklösen 
och/eller ny sträckning av delar av slingar på grund av detta. Mer 
efterforskning krävs helt enkelt. 

På den privata marken finns också en bro (”Spången”) som är i ett oklart 
juridiskt läge. Den ingår inte i kommunens broförvaltning då den ligger på 
privat mark. Den verkar inte ingå i den samfällda vägen. Kommunen har 
längre tillbaka i tiden gjort akutinsatser på bron. Även denna behöver 
utredas ytterligare. 

Belysningsönskemålet i motionen är lösbart men ingen kostnad är 
framtagen då det kräver mer insatser med kontakt med Trafikverket (vad 
får man göra och vem ska betala vad?) samt privata markägare. 
Belysningsfrågan bör dock inte prioriteras före behovet av att säkerställa 
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möjligheten till att nyttja slingan även i framtiden samt 
trafiksäkerhetsåtgärderna.

Beslutsunderlag
Motion från Kristdemokraterna och Socialdemokraterna
Kommunfullmäktige § 99/2017
Kommunstyrelsens arbetsutskott § 212/2017
Förbundsdirektionen § 63/2018

Skickas till
Kommunstyrelsen
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KSAU § 280/2018 Dnr 2018/176

Metodik för inventering av förorenade områden 
(MIFO)fas 2, begäran om ytterligare medel
Beslut
Arbetsutskottet beslutar överlämna förbundsdirektions begäran till 
budgetberedningen om att budgeten för undersökning av nedlagda deponier 
ökas till 600 000 tkr om året för att klara en undersökningstakt på två 
deponier om året. 

Eventuellt överskott får flyttas över till nästkommande år tills samtliga 
deponier är undersökta och vid behov åtgärdade. 

Ärendebeskrivning

Kommunen har ett ansvar för att undersöka och där det finns behov åtgärda 
markföroreningar som finns i nedlagda deponiområden. En första 
inventering av deponier är gjord enligt MIFO fas 1 som är en metod för 
inventering av förorenade områden. 

ÖSK har efter ett föreläggande från miljö- och byggnadsnämnden 
återkommit med en tidsplan för hur undersökningen av prioriterade 
deponier ska fortlöpa enligt MIFO fas 2. Miljö- och byggnadsnämnden vill 
säkerhetsställa att undersökningen av prioriterade deponier fortskrider i 
rimlig tid. Kommunstyrelsen har godkänt förslaget till tidsplan som innebär 
att undersökningstakten ökas till att omfatta två deponier om året. 

ÖSK har i budget tilldelats 150 000 kr om året för undersökning av 
nedlagda deponier. Enligt för uppdraget anlitat konsultföretag Golder, har 
de MIFO fas 2 undersökningar som de hittills undersökt haft kostnader på 
cirka 260 000 till 300 000 kr. Generellt anser Golder att en MIFO 2 
undersökning kan landa på mellan 250 000–500 000 kr beroende på 
objektets yta, historik, markförutsättningar, föroreningar etc. Det kan vara 
billigare också men då rör det sig om ett väldigt enkelt objekt ur både 
undersöknings- och föroreningsperspektiv. 

Beslutsunderlag
Förbundsdirektionen § 61/2018

Skickas till
Budgetberedningen

15



Sammanträdesprotokoll
Sammanträdesdatum
2018-12-11

1(1)

Kommunstyrelsens arbetsutskott

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

KSAU § 281/2018 Dnr 2018/175

Remiss Fossilbränslefri region Kalmar län
Beslut
Arbetsutskottet beslutar att remittera handlingsprogrammet till miljö- och 
byggnadsnämnden för att i samråd med AB Hultsfreds Bostäder, AB 
Hultsfreds Kommunala Industri AB och Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund lämna yttrande senast 20 februari för att 
möjliggöra kommunstyrelsens beslut 5 mars 2019.

Arbetsutskottet beslutar vidare att ge utvecklingskontoret i uppdrag att 
stämma av remissen med tillväxt- och näringslivsrådet för eventuella 
synpunkter  

Sammanfattning
Remiss har översänts om handlingsprogram för fossilbränslefri region.

Ärendebeskrivning
Regionförbundet har översänt en remiss om handlingsprogram 
”Fossilbränslefri region”. Programmet är ett av flera handlingsprogram som 
är under länets regionala utvecklingsstrategi. De ska förtydliga och 
konkretisera RUSens övergripande strategier och innehålla mål och 
delstrategier samt prioriterade insatsområden för regional samhandling. De 
avgränsas därmed till områden av strategisk betydelse och till insatser som 
kräver samhandling mellan olika aktörer och över gränser. Det innebär att 
dokumentet inte omfattar allt utvecklingsarbete för en fossilbränslefri 
region.

Sista svarsdag är 28 februari 2019 men kommunkansliet har fått besked om 
att svar får lämnas så snart som möjligt efter kommunstyrelsens 
sammanträde 5 mars 2019.  

Beslutsunderlag
Remiss från Regionförbundet

Skickas till
Miljö- och byggnadsnämnden
Hållbarhetsstrategen
Utvecklingskontoret
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KSAU § 282/2018

Arbete och integration - lägesrapport
Beslut
Arbetsutskottet har mottagit en lägesrapport och en avrapportering vad 
gäller extratjänsterna kommer att ske under våren 2019. 

Ärendebeskrivning
Sektionschef Robert Andersson lämnar en lägesrapport om verksamheten 
på arbete- och integrationsenheten.

Skickas till
Sektionschefen
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Sammanträdesprotokoll
Sammanträdesdatum
2018-12-11
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Kommunstyrelsens arbetsutskott

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

KSAU § 283/2018

Anmälningsärenden
1. Cirkulär 2018:50 Kommunalt ansvarsåtagande för egna hem och småhus 
i bostadsrättsform
2. Nya företag
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